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مدیران استقلال در رسانه می گویند گزینه ایرانی، اما آنها را سر کار 
می گذارند و در پشت پرده با ایجنت ها دنبال گزینه های عجیب می گردند

باتلاق  بی کفایتی
در گفت و گوی امروز با هادی شکوری این پیشکسوت آبی ها با اشاره به شخصیت برجسته 

محمـــد ربیعی صراحتـــا تاکید کرد در تیم های پرطرفداری مثل اســـتقلال همه چیز به 

شخصیت یک مربی معطوف نشده و از آنجایی که هواداران صاحبان اصلی این باشگاه 

هستند، در ابتدا باید رضایتمندی آنها در اولویت قرار بگیرد.

با اشـــاره به بخشـــی از این مصاحبه و با رسمی شدن گزینه های سرمربیگری استقلال و 

منتهی شـــدن این اسامی به جواد نکونام و محمد ربیعی، طی 48 ساعت گذشته منابع 

مختلف هر کدام از انتخاب های متفاوتی خبر داده و بخشـــی از انتخاب قطعی ربیعی و 

برخی دیگر از سرمربیگری نکونام در استقلال برای فصل بعدی خبر می دهند.

اما واقعیت جایی است که با اعلام نام ربیعی به عنوان یکی از گزینه های نهایی و با وجود 

آن که این چهره طی سال های اخیر پله پله مدارج مربیگری را طی کرده و پیشرفت قابل 

قبولی داشـــته اما هرگز نام این چهره در فضای هواداری مورد قبول واقع نشـــده و بعد از 

انتقادات و فشـــار حداکثری هواداران، طبق شـــنیده ها وی بعد از چند مرحله مذاکره با 

مسئولان باشگاه درنهایت عصر روز گذشته انصراف خود را از هدایت استقلال اعلام کرده 

اما شـــرایط باشگاه به گونه ای است که ممکن است هر اتفاقی رخ دهد. نکته قابل توجه 

اینکه اصولا مشخص نشد کسی که با کمترین فشار از هدایت استقلال دور شد، چطور 

و با چه منطقی از همان ابتدا به عنوان گزینه اصلی انتخاب شد.

هر دو چهره طی روزهای اخیر با نمایندگان حجت کریمی به مذاکره پرداخته اما درنهایت 

ربیعی در آخرین جلســـه انصراف ضمنی خود را اعلام می کند. این در حالی اســـت که 

اگر چه با این وضعیت باید از جواد نکونام به عنوان تنها گزینه اصلح برای اســـتقلال در 

فصـــل بعدی نام برده و او را انتخاب قطعی مدیریت این باشـــگاه قلمداد کنیم اما هنوز 

برخی موانع از جمله کســـب مجوز برای شـــروع همکاری وی با باشگاه استقلال صادر 

نشده است تا این امر نیز در هاله ای از ابهام قرار بگیرد.

در این خصوص نیز باید احتمالا تا عصر امروز منتظر ماند تا با حل شدن مشکلات مربوط 

به نکونام، این چهره طبق وعده کریمی که گفته بود تا شنبه تکلیف نیمکت آبی ها روشن 

خواهد شد، قرارداد خود را با استقلال رسمی کرده تا خواسته دل هوادارانی که اکثریت 

آنها به این مهم رضایت دارند، برآورده شود در غیر این صورت به نظر می رسد با هر گزینه 

دیگری این سال )فصل بعدی( برای استقلالی ها نکو نخواهد بود.

همـــه اینها در حالی هســـتند که نمی توان از بی تجربگی و بی کفایتی های سرپرســـت 

اســـتقلال هم به سادگی عبور کرد. فردی که چه بسا الفبای ابتدایی مذاکرات را هم بلد 

نیســـت و بعد از کشـــاندن لوپز به تهران و گرفتن عکس یادگاری با وی، حالا به گونه ای 

رفتار می کند که گزینه های ایرانی را هم یکی یکی بپراند.

در خصوص مذاکرات کریمی با ربیعی شـــنیده می شود  سرپرست مدیرعاملی استقلال 

در حالی که صبح در تلویزیون از انتخاب ســـرمربی این تیم خبر داده بود اما در جلســـه 

رو در رو با ربیعی در کمال تعجب به وی اعلام می کند در اســـتقلال از پول خبری نیست 

تا به این ترتیب او را از این باشـــگاه دور کند. از ســـوی دیگر حجت کریمی که تا به امروز 

هیچ کدام از وعده هایش عملی نشده، چه بسا منتظر است تا مجوز نکونام هم صادر نشود 

تا دوباره با بازی با اسامی خارجی هم زمان برای استقلال از دست برود و هم اینکه برخی 

اطرافیان به برخی اهدافی که از این انتقال در سر دارند برسند.
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نیمکت اســـتقلال همچنان بلاتکلیف است و مشخص نیست طی ساعات 

آینده بالاخره کدام گزینه به عنوان سرمربی این باشگاه انتخاب خواهد شد. 

از سوی دیگر حضور مربی خارجی در این باشگاه منتفی شده و لوپز نیز به 

کشـــورش بازگشت. هرچند هادی شکوری معتقد است که از ابتدا هم او را 

آوردند تا زمان بخرند. درباره آخرین شرایط نیمکت استقلال دقایقی با مدافع 

سابق آبی ها همکلام شدیم که در ادامه می خوانید.

درباره بلاتکلیفی نیمکت استقلال صحبت را آغاز کنیم. درحالی از نکونام 

به عنوان سرمربی بعدی این تیم نام برده می شود که شانس ربیعی هم برای 

هدایت آبی ها کم نیست. 

هر کدام از این افراد همین الان هم به عنوان سرمربی استقلال انتخاب شوند باز هم 

دیر است چون ما نباید عواملی که سال های گذشته باعث لطمه زدن به این باشگاه 

شدند را دوباره تجربه کنیم. به هر حال هرکدام از این نفرات انتخاب شوند هر دو از 

لحاظ فنی و تجربی به یک مرز پختگی رسیده اند و امیدوارم کمیته فنی باشگاه یا 

مدیرعامل و اعضای هیات مدیره انتخاب درستی باشند. البته نظر هوادار هم در این 

انتخاب بی تاثیر نیست و آنها هم نظراتی دارند. در مجموع امیدوارم شاهد انتخاب 

خوبی باشیم و درنهایت کادری انتخاب شود که در شان و شخصیت استقلال باشد 

و بتواند به روند رو به رشد این تیم کمک کند. امسال سال بسیار سختی را پیش رو 

داریم. اتفاقاتی که ســـال گذشـــته رخ داد نیز از لحاظ روحی به هواداران این تیم 

لطمه زیادی زد و از ســـوی دیگر حذف از آسیا هم باعث شد تا این مشکلات و این 

ناراحتی ها چندبرابر شود. 

به نظر شما از بین این دو گزینه، کدام انتخاب بهتر است؟

من ســـال ها با نکونام همبازی بودم و ایشان چه در پاس و چه در تیم ملی سال ها 

کاپیتان بوده و با اســـتقلال هم عنوان قهرمانی را به دست آورده و از تجربه خوبی 

برخوردار است. در کار فنی هم به نظر می رسد او به یک مرز پختگی رسیده و این 

 انگیزه را دارد که در یک باشگاه بزرگ تر مثل استقلال بتواند خودش را نشان بدهد. 

جواد سال ها تجربه بین المللی هم داشته و امیدوارم اگر انتخاب شد بتواند نکات 

فنی و شرایطی که دارد را در استقلال پیاده کند. 

با گزینه کردن برخی نفرات مثل ربیعی، فکر نمی کنید پیمانه اســـتقلال را 

کوچک در نظر گرفته باشند؟

من فکر می کنم اینها یک مقدار بازی های رســـانه ای بود و شاید هم می خواستند 

برای خودشـــان یک مقدار زمان بخرند. من در جریان هســـتم که از همان ابتدا 

انتخاب اول و آخرشـــان نکونام و ربیعی بودند که هر دو نفر در این ســـال ها نتایج 

قابل قبولی گرفته اند ضمن اینکه ربیعی از نظر شخصیتی هم انسان بسیار خوب و 

بزرگی هستند اما در تیم هایی مانند استقلال خیلی مسائل برای موفقیت دخیل 

هستند؛ ازجمله هواداران که صاحب اصلی این تیم به شمار می روند و هیچ کسی 

و هیچ چیزی مهم تر از آنها نیستند. اول و آخر باید رضایت هواداری که در سرما و 

گرما به استادیوم می آید در اولویت باشد. 

نظر شما درباره لوپز چیست؟ فکر نمی کنید اگر این مربی اسپانیایی قرار بود 

بیاید؛ همان ساپینتو بهتر بود؟

من هم اعتقاد دارد وقتی چنین مربی خودش راحت بلند می شود و به گفته باشگاه، 

با هزینه خودش به یک کشور دیگر می رود تا سرمربی شود این یک مقدار از لحاظ 

شخصیتی چنین مربی را زیر سوال می برد. شاید هم او سرمربی خوبی باشد اما این 

ویژگی های یک مربی سطح بالا نیست. در هر صورت فردا روزی اگر این مربی ناکام 

باشد می گویند تو خودت آمدی و ما هرگز دنبال تو نیامدیم. در هر صورت به نظرم 

از اول هم قرار بود یک مربی ایرانی انتخاب شـــود و این دو گزینه فعلی به خصوص 

نکونام شناخت کافی از لیگ و بازیکنان مان دارند. این درحالی است که اگر قرار 

باشد برای تیم های داخلی یا تیم ملی کشورمان یک مربی خارجی انتخاب کنیم 

باید از 6 ماه قبل بررسی ها و مذاکرات را آغاز کنیم تا با شناخت و آگاهی انتخاب 

صورت بگیرد. به نظرم اگر قرار بود جای ســـاپینتو سرمربی خارجی بیاید از بعد از 

نیم فصل دوم بایـــد گزینه ها انتخاب و به او این ماموریت را می دادند تا بازی های 

اســـتقلال و لیگ ایران را در همان زمان نگاه کند و حتی یک قرارداد داخلی هم با 

گزینه مدنظر می بستند تا منجر به یک انتخاب خوب شود. 

مدیریت حجت کریمی که در قامت سرپرســـت در باشگاه حضور دارد را در 

این یکی دو مـــاه چطور ارزیابی می کنید؟ برخی اقدامات وی نومید کننده 

نبوده است؟

من همیشـــه گفته ام در مباحث مدیریتی چون اطلاعاتم خیلی کافی نیست ورود 

نمی کنم اما در هر صورت کریمی هم دارد تلاشـــش می کند؛ چه بسا قبلی ها هم 

تلاش کردند تا زمانی که بودند بهترین اتفاقات را برای استقلال رقم بزنند تا حداقل 

برای خودشان رزومه خوبی ثبت شود. این درصورتی است که بزرگ ترین مشکل تیم 

به بی ثباتی مدیریتی در سال های اخیر برمی گردد. اگر استقلال به ثبات مدیریتی 

و فنی برســـد و به طور مثال به یک مدیر 3 سال اختیار تام بدهند تا کارش را پیش 

ببرد مطمئن باشید شرایط هم روزبه روز مطلوب خواهد شد. با ثبات و زمان دادن به 

مدیران و مربیان، فوتبال ما تغییر کرده و در مسیر شکوفایی و پیشرفت قرار خواهد 

گرفت. صبوری باعث می شود تا حرفه ای شویم اما متاسفانه ما نتیجه گرا شدیم و به 

دنبال آن هستیم تا فلان مدیر و مربی را روی کار بگذاریم تا ببینیم بیلان کاری اش 

چطور است. این طوری نمی شود و واقعا موفقیت به این شکل شدنی نیست. وقتی 

یک مدیر می خواهد مثلا از لحاظ مالی شرایط تیمش را اوکی کند به هرحال احتیاج 

به زمان دارد تا بتواند افراد را با توجیه اقتصادی متقاعد کند و درنهایت منابع مالی 

پایدار را به وجود بیاورد. 

در هر صورت این فرصت را که به هر کسی نمی توان داد. آن هم مدیرانی که 

نشان داده اند این کاره نیستند و فقط دستاورد حضورشان ناکامی است. 

بله درست است. اما ثبات مهم تر از هر امر دیگری مانند بی تجربگی مدیریتی به شمار 

می رود. به هر حال مدیریت فوتبال چیز خیلی پیچیده ای نیســـت و با زمان دادن 

به افراد می توان هر تیمی را به سمت موفقیت سوق داد. این در شرایطی است که 

مشکل اصلی تیم های ما از جمله همین استقلال مشکلات مالی به شمار می رود. 

به جز پول، دیگر چه مشکلی می تواند یک مدیر در امر اداره همین باشگاه داشته 

باشد؟ وقتی بتوانید 500 میلیارد تومان نقد تامین کنید دیگر چه مشکلی باقی 

می ماند؟ با این رقم بهترین مربی و بازیکن را می آورید و راحت هم قهرمان می شوید. 

پس وقتی ثبات نیست، پول هم نیست و مشکلات بعدی هم ایجاد می شود. 

اگر نکونام برای سرمربیگری استقلال انتخاب شود به نظر می رسد او به اندازه 

کافی برای این سمت تجربه و پختگی را دارد. 

بله درســـت است. به هر حال نکونام شرایط خوبی دارد. او دیگر جوان و بی تجربه 

نیست و مراحل مربیگری را پله پله طی کرده و صاحب تجربه شده است. این درحالی 

است که یک مربی وقتی در تیم های خودش کاپیتان بوده مربیگری را از همان زمان 

آغاز کرده اســـت به خصوص اینکه نکونام سال ها کاپیتان تیم ملی هم بوده است. 

کاپیتان تیم، مربی داخل زمین اســـت و حالا این مربی یک مقدار عقب تر آمده و 

شرایط فنی تیمش را بهتر می بیند. 

به عنوان آخرین سوال درباره شرایط پسرتان آرشا که به عنوان دروازه بان تیم 

ملی نوجوانان انتخاب شده و در رقابت های اخیر این تیم هم به میدان رفته 

صحبت کنیم. 

خدا را شـــکر می کنم که پسرم در مسیر فوتبال افتاده و سلامتی اش از این طریق 

محفوظ می شود. فارغ از اینکه او پسر من است عرض می کنم که پتانسیل خیلی 

بالایی دارد و کارشناسان زیادی هستند که در این زمینه او را تایید کرده اند. آقای 

عبدی هم شاهد هستند که پیشنهادات خوبی از کشورهای مختلفی داشته اما به 

او سپردم تا تمرکزش روی بازی های آسیایی باشد تا بعد از آن بتوانیم یک تصمیم 

خوب برای او بگیریم. آرشـــا در تیم های پایه استقلال بازی می کند این درصورتی 

اســـت که امسال از تیم های لیگ برتری هم پیشنهاد داشت اما با توجه به شرایط 

سنی اش به او سفارش کردم فعلا تمرکزش روی تیم ملی باشد.

هادی شکوری در گفت وگو با »فرهیختگان«: نکونام  انگیزه دارد تا در یک باشگاه بزرگ تر خودش را نشان بدهد

لوپز را به ایران آوردند تا زمان بخرند
 ربیعی هم شخصیت خوبی دارد اما هوادار صاحب اصلی استقلال است             اگر مربی خارجی می خواستیم باید 6 ماه قبل دست به کار می شدیم

گزارش »فرهیختگان« از وضعیت نیمکت فولاد: امروز سرمربی معرفی می شود

خارجی یا منصوریان؟ مساله این است!

قرار بـــود 25 خرداد تمرینات تیم فولاد زیر نظـــر علیرضا منصوریان آغاز و 

برنامه های  آماده سازی تیم و اردوی تدارکاتی از سوی باشگاه اعلام شود اما 

به دلیل اختلاف نظرهای موجود در هیات مدیره این موضوع به تعویق افتاد. 

هنوز هم مشخص نیست که در این باشگاه که روزی سر و سامان داشت و با 

برنامه و خیلی سریع اهدافش را پیش می برد چه خبر است. 

از یک سو برخی اعضا به مربی ایرانی اصرار دارند و از سوی دیگر عده ای دیگر 

با هدف روی کار آمدن مربی خارجی به این باشـــگاه آمده اند. از این رو هنوز 

مشخص نیست امروز چه مربی ای به عنوان گزینه فولاد معرفی می شود و آیا 

گزینه منتخب منصوریان است یا اینکه مربی خارجی است.

 اختلاف بین هیات مدیره
تغییرات هیات مدیره باشگاه فولاد از ابتدا با هدف تغییر در کادر فنی انجام 

شد. فولادی ها هر چند سعی کردند فصل قبل را با نکونام به اتمام برسانند اما 

سیگنال ها به جواد نکونام رسید و او که می دانست صدای پای مربی خارجی 

می آید ترجیح داد قبل از اینکه باشگاه تصمیمی بگیرد از این تیم جدا شود. 

نکونام که رفت حبیب الله رضایی با قدرت در پی جانشـــینی خارجی برای 

این مربی بود. در همین زمان بود که فولاد با دراگان اسکوچیچ مذاکره کرد 

و البته گزینه های خارجی دیگری هم مطرح شدند. با این حال فرصت کم، 

عدم نقدینگی در باشگاه و عدم شناخت از مربی مورد نظر باعث شد تا دیگر 

اعضای هیات مدیره، رضایی را حداقل تا پایان فصل منصرف کنند. اینگونه بود 

که رئیس هیات مدیره فولاد رضایت داد تا پایان فصل با ترکیب موجود و روی 

کار آمدن یک مربی ایرانی به کارش ادامه دهد و در پایان فصل برای جذب 

یک مربی خارجی خوب اقدام کند. اینگونه بود که منصوریان هدایت فولاد 

را برعهده گرفت.  با پایان فصل اما رضایی اســـتارت زد و در حالی که در این 

مدت هم تلاش هایی انجام داده بود با چندین مربی مذاکره کرد و قصد داشت 

یک مربی خارجی به خدمت بگیرد. به همین دلیل فولادی ها در این مدت نه 

نگاهی به لیست منصوریان کردند و نه برنامه های او را مرور کردند. در گذر زمان 

و با افزایش قیمت دلار و همچنین قوانین جدید در سقف قراردادها مذاکرات 

فولاد به چالش کشـــیده شد و دیگر اعضا تلاش کردند رئیس هیات مدیره را 

متوجه هزینه گزاف جذب مربی خارجی کنند. 

بودجه محدود فولاد نسبت به قبل و نیاز این تیم به جذب بازیکن باعث شد تا 

دیگر اعضا تمایلی به جذب مربی خارجی نداشته باشند. با این حال فروش 

حزباوی و پولی که به باشـــگاه فولاد رســـید دلیل مدیریت این باشگاه برای 

به خدمت گرفتن مربی خارجی بود. همین موضوع باعث شـــد که در بین 

اعضا اختلاف به وجود بیاید. اختلاف به شدت بالا گرفت چراکه برخی اعضا 

معتقد بودن با بودجه این فصل فولاد و بالا رفتن هزینه ها، آنها اگر همه پول 

را صرف مربی خارجی کنند در هزینه ســـفر و اردو و مسابقات نیز به مشکل 

می خورند چه برســـد به جذب بازیکن و از این قبیل موارد. از این رو بود که 

فولاد در مخمصه قرار گرفت. 

 خارجی ها در یک قدمی فولاد
مدیران باشگاه فولاد در روزهای گذشته با چندین گزینه مختلف برای هدایت 

تیم شان مذاکره کرده اند؛ از نگاه آنها علیرضا منصوریان که در بین هواداران 

فولاد چهره محبوبی نیست همچون فصل قبل نمی تواند تیمش را به آرامش 

برساند. از این رو است که حبیب رضایی زیر بار ادامه همکاری با منصوریان 

نمی رود. اینجا بود که مربی های خارجی پای میز مذاکره آمدند و در بین آنها 

روند کار با دراگان تالاجیچ خوب پیش رفت. مذاکرات با گزینه های دیگر که 

در بین آنها یک اسپانیایی هم دیده می شد خوب پیش نرفت تا همکاری با 

تالاجیچ به عنوان یک گزینه باتجربه قوت بگیرد. 

تالاجیچ گزینه ای نبود که بتوان او را رد کرد. این سرمربی 58 ساله در حالی 

پای میز مذاکره با مدیران باشگاه فولاد نشست که پیش از این چهار قهرمانی 

همراه با الوحدات در لیگ اردن و قهرمانی با تیم الخالدیه در جام پادشاهی 

بحرین را دارد و مهم ترین دستاورد دوره سرمربیگری او هم قهرمانی در لیگ 

برتر عربســـتان و البته جام باشگاه های آسیا به همراه تیم الاتحاد عربستان 

است. سابقه آسیایی این مربی فولادی ها را برای همکاری مجاب می کرد اما 

مشکل مالی فولاد و بودجه محدودی که در اختیار آنها قرار گرفته مانع اصلی 

بود. با این حال آنها می خواهند این مشکل را با پول فروش حزباوی برطرف 

کنند.  این البته به معنی اتمام کار فولاد در پروژه انتخاب سرمربی نیست و 

همچنان طرفداران مربی ایرانی می خواهند منصوریان در این تیم بماند. او 

هر چند قرارداد شفافی با فولادی ها ندارد یا حداقل قراردادش را شفاف اعلام 

نکردند اما گویا در صورت جدایی هزینه ای برای فولادی ها نخواهد داشت. 

ابتدا باشگاه اعلام کرده بود قرارداد این مربی تا پایان فصل قبل است و بعد 

برخی ادعا کردند او یک سال و نیم قرارداد بسته است.  از طرفی گویا او هیچ 

بندی در قراردادش ندارد و تنها در صورت رضایت دو طرف همکاری را ادامه 

می دهند. با این حال اختلاف ها برطرف شده و اعضا تصمیم خود را گرفتند 

و درحالی که شـــانس مربی خارجی بیشتر است منصوریان امروز همچنان 

این شانس را دارد که از سوی باشگاه به عنوان مربی فصل بعد معرفی شود. 

 بازیکنان با نظر چه کسی جذب شدند؟
یکی از اتفاقات جذاب در باشـــگاه فولاد خوزستان جذب بازیکن است. آنها 

قصد دارند با توجه به آکادمی این باشگاه و تیم های پایه و استعدادهای استان 

خوزستان بازیکن جذب کنند. تجربه خوب حضور حزباوی در تیم فولاد و ترانسفر 

او این  انگیزه را برای مدیران این باشگاه به وجود آورد تا نگاه ویژه ای به آکادمی 

خود داشته و به دنبال تکرار این اتفاق باشند. 

با این حال آنها از بازیکنان فصل قبل غافل نبوده و هر چند به فکر جوانگرایی 

هستند اما می خواهند با چند بازیکن خوب فصل قبل خود قرارداد تمدید کنند. 

در بین این بازیکن یکی دو نفری به توافق نهایی رسیدند چراکه خوشبختانه 

وضعیت مالی فولاد خوب است و این بازیکنان می دانند حتما همچون فصول 

قبل به پول شان به صورت تمام و کمال می رسند. اولویت فولاد جذب بازیکنانی 

بود که در لیگ قهرمانان عملکرد خوبی داشتند و از این رو ترکیب تمدیدی ها 

خوب و رضایت بخش است.  این اما همه فعالیت باشگاه فولاد نیست. آنها اخیرا 

مذاکراتی را با چند بازیکن درجه یک انجام دادند. چند بازیکن ایرانی نامدار 

که می توانند به شدت مورد استقبال هواداران فولاد قرار بگیرند. این نفرات نیز 

بعد از انتخاب سرمربی معرفی می شوند. اینجا است که تصور می شود شاید 

بازیکن مذاکره شـــده تحت لیست منصوریان بوده و به نوعی آنقدر نام شان 

دهان پر کن هست که هواداران فولاد از روی نام منصوریان بگذرند و با وجود 

این بازیکنان او را به عنوان مربی فصل بعد بپذیرند. 

با این حال فرضیه دیگری وجود دارد و آن اینکه اغلب وقتی باشگاه به کمک 

کمیته فنی، که البته مشخص نیست شامل چه کسانی است بازیکن می گیرند 

که سرمربی خارجی باشد. در واقع چون سرمربی منتخب تیم فولاد خارجی 

است، باشگاه خود وارد عمل شده و این طور که نزدیکان می گویند با تشکیل 

یک کمیته فنی در حال خرید بازیکن اســـت. این کمیته البته زیاد هم فنی 

نیست و بیشتر می توان نام آن را کمیته نقل و انتقالات گذاشت؛ چراکه افراد 

حاضر در آن خیلی هم فنی نبوده و هر چند به قوانین آشنا هستند اما بیشتر 

بازیکن شناسند تا فوتبال شناس. 

به هر حال پس از معرفی ســـرمربی چه ایرانی و چه داخلی لیســـت بازیکن 

جذب شده هم اعلام می شود و با اخباری که از باشگاه فولاد می رسد، این نفرات 

می توانند رضایت هواداران را جلب کنند و حداقل بعد از چند فصل، این بار فصل 

نقل و انتقالات تابستانی برای هواداران فولاد جذاب و پر هیجان خواهد بود.
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